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Z A P I S N I K 
s 23. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 8. rujna 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 07,30 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Ivana Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dražen Rački, 

JVP Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Iva Žagar, direktorica 

KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova 

tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Mirna Janeš, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici 

prisustvuje Ivana Pleše, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Petar Hrg. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Ovaj tjedan izrađuje se polugodišnje izvršenje proračuna, rok izrade je 15. 9. Radi se o 

materijalu koji je konsolidiran zajedno s našim proračunskim korisnicima. 

- Komunikacija s Ministarstvom regionalnog razvoja vezano za refundaciju odnosno plaćanje 

kapitalnog projekta – Kendar. 

- Aktivnosti vezane na porez na kuće za odmor. 

- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Popunjavanje upitnika za Ministarstvo kulture vezano na investicijske projekte u kulturi. 

- Rad na projektu „Zaželi“. 

- Kontinuirani rad na prijavi projekta „Pogrebna kočija“. 

- Dostava dokazne dokumentacije HZZ vezano za stručno osposobljavanje, obračun javnih 

radova za kolovoz. 

- Prijava štete za službeno vozilo. 

- Komunikacija s Ministarstvom financija vezano za porez na nekretnine. Rečeno nam je da 

nastavimo s prikupljanjem podataka, te da će se u sljedeća tri tjedna situacija definirati. 

Gradonačelnik navodi da je odgođena primjena zakona jer zakon treba izmijeniti iako se još nije 

počeo niti primjenjivati. Gordana Piskač istakla je problem unosa podataka zbog pomoćnih 

prostorija (tavan, podrum, štale…) koje se ne koriste, a zakon ih ne prepoznaje kao takve već 

svima dodjeljuje koeficijent „1“ kao za stambeni prostor. Odgovor na rješavanje ovog pitanja 

nemamo. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izdavanje rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu i nezakonito izgrađene zgrade. 

- Obilazak gradilišta i obilazak istih. Gradonačelnik je zatražio da se upozore izvođači na 

poštivanje rokova. Davorka Grgurić navodi da je održan sastanak s nadzorom, da je sastavljen 

zapisnik u kojem je navedeno da nužno moraju pojačati mehanizaciju i broj radnika da radove 

završe do ugovorenog roka. Do danas nismo dobili očitovanje. 

- Na groblju se postavljaju ploče i postavlja se ograda, asfalt se još ne postavlja. 

- Popunjavanje obrazaca za Ministarstvo regionalnog razvoja. 



- Dobiveno je Rješenje Ustavnog suda vezano za komunalnu naknadu i Zakon o upravljanju 

državnom imovinom. 

- Napravljena je kronologija poduzetih aktivnosti za kuću „Bolf“. U tijeku su dogovori s 

odvjetnikom, traže se nasljednici. Zatražene su i ponude za rušenje kako bismo imali procjenu 

troškova. 

- Očevid u Lučicama nakon zaprimljene pritužbe. 

- Donesena je odluka o lokaciji za postavu reklamnih panoa. 

- U pripremi je natječaj za zimsku službu. 

- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Održat će se sastanak sa svima kojima je Grad dao na upravljanje svoje objekte na temu 

održavanja objekata. 

- Ugovor o najmu stana. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa u Dedinu. 

- Prezentacija urbane opreme. 

- MO Lučice odustao je od zahtjeva za odlazak školskog autobusa u gornji dio naselja. 

- Izrada izvješća o izvršenju Strategije razvoja Grada Delnica, Plana upravljanja imovinom i 

Plana održavanja objekata. 

- Izrada faktura za komunalnu naknadu i najam poslovnog prostora. 

- Davanje uputa zainteresiranim strankama o načinu popunjavanja obrazaca za porez na 

nekretnine. 

- Popravak javne rasvjete 

 

IVA ŽAGAR 

- Košnja površina u Delnicama. 

- Postavljanje prometnih znakova. 

- Fontana je pripremljena za servisiranje. 

- Orezana je živica u Frankopanskoj ulici. 

- Postavljani su prometni znakovi. 

- Fontana je ispražnjena i pripremljena za dolazak servisera. 

- Rezana je živica u Frankopanskoj ulici u Delnicama. 

- Odgođena je košnja u Brodu na Kupi i Delnicama zbog lošeg vremena, iz istog razloga odgođeni 

su radovi na groblju u Kuželju. 

- Sprave u parku nisu popravljene jer nisu došli serviseri. 

- Komunikacija sa serviserima fontane o popravku kvara. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Počela je pedagoška godina, traje period adaptacije djece. 

- Rad s pedagoškom dokumentacijom. 

- Nabava didaktike i likovnog materijala. 

- Financijska izrada materijala za plaće. 

- Razgovor s roditeljima. 

- Danas se očekuje dolazak opreme za kuhinju. Od OŠ dobiven je jedan prostor koji koristimo 

kao skladište. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Odrađene su vježbe s izolacionim aparatima. 

- Poslan je odgovor sudu u Rijeci. 

- Izrađena je satnica za plaće. 

- U tijeku je žalbeni rok od natječaja za prijam vatrogasaca. 

- Sastanak na temu zaštite na radu. 

- Dan tehnike. 

- Aktivnosti vezane na rješavanju problema s tlakom u hidrantima u Supilovoj ulici. Potrebno je 

napisati izjavu i komunicirati s Komunalcem.  

 

 



DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanak u PGŽ na temu radova na dovršetku doskočišta skakaonica. Razgovor na tu temu 

obavljen je i sa suradnicima iz Slovenije. 

- U tijeku su pripreme za predstojeću skijašku sezonu, košnja i uređenje terena na Platku. 

- GSC i Udruga Kupa su organizatori košarkaškog turnira povodom Hrvatskog olimpijskog dana 

koji se obilježava 10. 9. Turnir će se održati u Brodu na Kupi i Delnicama. 

- Kao predsjednik MO Brod na Kupi izvijestio je o problemu s vodom u Brodu na Kupi nakon 

dobivenog nalaza Zavoda za javno zdravstvo da voda nije za upotrebu. Moli rješenje tog 

problema jer su ljudi u strahu. Gradonačelnik navodi da struka mora odlučiti što je potrebno 

učiniti. Ne prihvaća komunikaciju da Zavod za javno zdravstvo obavještava sve opne koje treba 

obavijestiti, a da Grad o tome ne zna ništa nego tek posredno saznaje da postoji problem. Zavod 

za javno zdravstvo radi vrlo važan posao vezan za ispravnost vode za piće ali nije dovoljno reći 

samo da voda nije dobra za piće. Radi zdravlja ljudi morali bi dati naputak što dalje činiti. O 

problemu smo trebali raspravljati čim se za njega doznalo. Zatražio je hitan sastanak s 

direktorom Komunalca da se vidi što treba napraviti. Izgraditi javni vodovodni sustav i ljude 

priključiti na njega je jedno od najkvalitetnijih rješenja, ali problem je što za to nemamo novaca. 

Također predlaže da se mjerenja ponove jer su uzorci uzimani za vrijeme najvećih vrućina i 

najmanjeg dotoka vode. 

- Prosljeđuje apel građana s područja Broda na Kupi, a vezano za prijevoz autobusom. Naime uz 

7 i 30 dolazi autobus koji uzima djecu i odvozi ih u Delnice, te ih vraća u 14 sati. Taj autobus 

neće uzeti putnike koji nisu đaci. Mole JUO da provjere da li je ta informacija točna, a ako je 

da se ista riješi. Gordana Piskač navodi da će provjeriti informaciju o čemu će izvijestiti na 

sljedećem Kolegiju. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Stanovnici Gučeg Sela, Grbajela i Ševala, koji su svi na jednom vodovodnom sustavu, zatražili 

su pomoć u otklanjanju kvara na tom sustavu jer, pogotovo ljeti, imaju problem zbog manje 

izdašnosti izvora. Pitanje je da li je moguće da taj sustav uđe u sustav Komunalca. Što se tiče 

ostalih izvora komunicirali smo sa Zavodom za javno zdravstvo da nam daju podatke o tome 

gdje su radili analize koje pokazuju da voda nije za piće, te da nam kažu što dalje činiti. Radi se 

o naseljima koja nisu u sustavu Komunalca.  Na tu temu treba nešto napraviti, a za početak 

poruka građanstvu da vodu treba prokuhavati jer nije za piće.  

- Zatražen je sastanak s direktorom Komunalca na razne teme. 

- Danas ćemo dobiti prijedlog ugovora za Kendar i račun kako bismo mogli povući sredstava od 

ministarstva. 

- Prikupljanje podataka i dokumentacije vezano za rasteretni kanal kako bi išli na uporabnu 

dozvolu. 

- Obiđena su gradilišta. 

- U tijeku je natječaj za razvoj turističke infrastrukture. Održan je sastanak JUO i TZ na temu 

prijave punionice za e-bicikle te prijavu zgrade MO. 

- Elaborat cijepanja i formiranja parcela po DPU Centar 1 je pripremljen. 

- Dogovori s izvođačem radova o uređenju puta kraj groblja. 

- Izvađen je popis vlasnika parcela na području Potoka vezano za želju Udruge „Zdolanjski kraj“ 

da tamo urede još jedan prostor. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Napisan je natječaj za prodaju zemljišta kod Setinga koji će biti objavljen u nedjeljnom Novom 

listu kao i na stranicama Grada i oglasnoj ploči. 

- Uputa vlasnicima garaža u Frankopanskoj ulici na koji način riješiti imovinsko pravne odnose. 

- Poslana je obavijest svim zaposlenicima o održavanju sjednice Gradskog vijeća kako bi se 

materijali pripremili na vrijeme. 

- Vijećnicima je poslan dopis od PGŽ kojim nas traže da dostavimo prijedlog za suce porotnike 

za mladež Županijskog suda. 

- Cijela stručna služba radi na izvješću po pitanju izvršenja ciljeva Strategije Grada. 

- Otvaranje pristiglih zamolbi i odabir za zamjenu osobe koja radi u programu „Uključi me“,  te 



izrada zapisnika i ugovora. 

- Redovita ovjera radnih vremena ugostiteljskih objekata. 

- U tijeku je pregled web stranice Grada. 

- Izrađen je Plan stručnog usavršavanja za 2017. godinu. HZZ je odobrio dvije osobe zbog 

izmjene pravilnika (10 % od broja zaposlenika). 

- Aktivnosti vezane uz poligon koji koristi DVD. 

 

IVANA PLEŠE 

- Radilo se na pripremi za izdavanje knjiga. 

- Nabava dnevnog i tjednog tiska. 

- Radilo se na obradi novih knjiga koje su naručene prošli tjedan. 

- Radilo se na presigniranju djela fonda hrvatske književnosti. 

- Radijska emisija. 

- Kontaktiraju se dužnici knjiga. 

- Digitalizacija slikovnica. 

- Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Izračunavala se statistika za kolovoz. 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 
 
 


